

Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tisdag 31 augusti kl 18:00, Plats: CGI:s lokaler i Skara samt via Teams

Närvarande: Thomas Johansson, Bengt Larsson, Bo Roos, Gullvi Högberg, Björn Westling, Leif Axelsson, Hans Bogeskär, Karin Arvidsson, Ann Ohlsson

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet och hälsar alla välkomna

2. Val av justerare. Vi utser Bengt att justera protkollet.

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående mötesprotokoll

4. Rapport kring Covid 19-epidemiens påverkan på de olika klubbarna

Korta rapporter kring respektive klubb, nästan alla klubbar igång under september.

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Carlsborg börjar 8:e, Hjo början av september

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Alingsås kör igång 13:e

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping börjar i ny lokal 14:e med kurs. Falköping spelat 4 gånger.

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Herrljunga 1/9, Vårgårda 2/9.

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. Ruter har börjat, Kvänum startar 8:e, Levene, Stenstorp, Mariestad början inom 1-2 veckor. Tidaholm mitten av september.

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde igång sedan 2-3 veckor, vid gott mod.

Tibro byter lokal i Februari, flyttar förhoppningsvis till Bäckliden.

- Bo Roos rapporterar om Skara. Skara börjar med årsmöte 2/9, ny lokal i bowlinghallen.

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn.

Borås börjar 6:e och flyttar till 4:e våningen, Svenljunga 16:e, Hid 20:e och Ulricehamn 31/8.

5. Bokslut 2020/2021. Bengt Larsson rapporterar kring bokslutet för 2020/2021. Sista dagen är idag, vi kommer landa på ett överskott på 31tkr, allt beror på inställda tävlingar.

6. Förslag till budget 2021/2022. Thomas Johansson och Bengt Larsson presenterar framtaget förslag. 30 tkr föreslås avsättas för att de kommande tre åren sänka bordsavgiften i finalerna i pardisciplinerna med 50:-/spelare. Underlag skickas ut i separat mail från Bengt Larsson, dessa kommer särredovisas utöver vanliga verksamheten. Vi diskuterar realbridge, TL-utbildning och beslutar om ett förslag med ett underskott på 8000 kr för 2021-2022.

7. Förslag till verksamhetsberättelse 2020/2021. Vi godkänner ordförandens förslag, de som inte kan närvara kontaktar Bosse för påskrift. I år tar vi föransmälan till höstsilverbarometern.

8. Information från möten med SBF

Ann Ohlsson har deltagit som vår representant via livebridge, inget speciellt. Björn Sörling deltog på möte för distriktstävlingssledare. Kommer bli högre krav på hur man fyller i deklarerationer, annars normalt verksamhet.

9. Tidigare DM-mästare. Vi fördelar arbetet mellan oss med att "täppa luckorna" i listan på hemsidan.

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Lördag 9 oktober, 10:00 (i samband med årsmötet) i Fyrunga bygdegård.

11. Övriga frågor

- Vi undersöker möjligheter och potentiella för att få fler tävlingsledare med steg 2, diskuteras nästa möte.
- Div4. 3 serier. Vi börjar 23 oktober, eventuellt en flytt av andra helgens.
 - Stenstorp: 2 anmälda lag, fler på gång. Så 6-7 lag preliminärt.
 - Lidköping: 4-6 lag via Grästorp, Otterbäcken, Kvänum, Lidköping.
 - Borås: kommer undersökas efter spelstart, siktar på 4.

12. Thomas avslutar mötet